BHSEC Cleveland

CHI 102 Test on Lesson 7
Your Name你的名字:

Class Period: 
Part I Complete the following short dialogues (20%).
1. A.是，我听了中国音乐。B.是，我要学中文。3. 我没听中文录音

2. A. 老师说中文说得很好。B. 老师说中文说得不快。 C.老师写字写的很快。
3. A.我觉得学中文很容易。B..我觉得这个功课很难。C.我觉得学中文很有意思。

4. A.我的中文老师叫王美生。B.老师要我们念书。C.老师教我们怎么说中文。

Part II. Make sentences using the words given (15%).
1. 怎么
2. 有一点儿
3. 平常

Part III. Traslation (20%)
A: 今天我们学了几个汉字？
English Translation—》

B: Today  we learned 10 Chinese characters, five easy ones, five difficult ones.
Chinese Translation—》
A:  你昨天晚上几点去睡觉？ 
     English Translation—》

B: I didn’t go to bed until 11:30 p.m, but I came to school at six a.m. this morning! (use 才 and 就 in the sentence).

Chinese Translation—》
Part IV. Tell me your opinions about the vocabulary, grammar, and Chinese characters in Lesson 7 (15 %) ：

1. The vocabulary in Lesson 7 is ….(Use “太“ in the sentence).  
2. The grammar in Lesson 7 is… (Use “真“ in  the sentence). 
3. The Chinese Characters in Lesson 7 is… (Use “很” in the sentence) 
Part V. Circle the two vocabularies that are not V+O vocabulary: (2 points)
工作

看书

预习

跳舞

吃饭   


说话 

 睡觉 

Part VI. Choose one of the following words to fill in each blank (14%):
 真      太         第         得      的        跟      就       才
1.  我今天早上7点 (          ) 上课了，所以我现在我很想睡觉。

2． 你的笔(            ) 漂亮！

3．他的男朋友（            ）帅了！

4．我 （              ）你一起练习说中文，好不好？
5．我昨天晚上去看电影了，半夜十二点（            ）回家。

6．（            ）七课的课文很难。

7．我的朋友是中国人。他是一个男 (            ), 很帅。

Part V II.  What is your opinion about Michael Jackson’s singing and dancing? (6 points)
1. 唱歌/ 得
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2. 跳舞/ 得
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Part VIII. Answer the following questions based on your situation（10%）:
1. 你觉得这个中文考试难不难？

2. 你考试考得怎么样？

Exrra credits （Maximum: 5points）: you can do part I  or/and part II
I. Write down the pinyin and the English meaning for the following two vocabularies.

· 课本

· 毛笔

II. List the names of your idols or your friends and describe why you think they are so cool. Ex. Lebron James 真酷，他打球打得真好。（one sentence one credit.）

